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PROTOKOL NR 28/04
Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI

KOMUMLT{EJ I PORZ,IDKU PUBLICZ|VEGO
W DNIII 09 listopada 2004 roku.

Kornisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego rozpoczpla
posiedzenie o godzinie 12uu w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4c ej zatqcznlk
do niniejszego protokolu wg nastgpuj4cego porz4dku.

1. Analiza rnaterialów na sesjp.
2. Sprawy róZne.

Przewodniczqcy Kornisji p. K. Michalski przywital radnych oraz przybylych na
posiedzenie goéci: Bunnistrza J. Woániaka, prawnika przy Cechu Rzemiosl
Róznyclr p. A. Zimocha oraz kierownika ZBMp. S. Jacha.

W kwestii Poz. 12 porz4dku obrad sesji glos zabral p. Zinoch z Cechu
Rzemiosl Róznych, który przedstawil radnym swoj4 opinig na temat projektu
uchwaly. Bunnistrz wyjaSnil, ze projekt w tym brzmienitr byl podpisany i
zatwierdzony przez Radcp Prawn4 UM, natomiast zamieszczony w zal4czniktr
Program Wspólpracy mo2e ulec, na wniosek radnych, zmianom. Radni wyjaénili
p. Zimochowi, 2e w uchwale chodzi takae o pieni4dze, Radni mogQ pomóc
Burmistrzowi ustalió priorytety, ale to on bgdzie razliczany. Dodali,2e ,pan ma
swoje racje, ale nie moZe panrz4dzic".K{zdor¿vowo oglaszany bpdzie
.,konkurs ofert", a pojedyncze osoby nie mog4 okreSlaó zadaí priorytetowych.
Pan Zimoch zapytal, kto bgdzie koordynatorem wspólpracy Burmistrza z
organizacjami pozarzqdowymi . Otrzymal odpowieúá, Ze o tyrn zadecyduje
Bnrmi strz swoim wewnptrznym rozp orzqdzeniem.
Pan A. Zimoch opuScil posiedzenie Kornisji.

Nastppnie glos zabral kierownik ZBM p. S. Jach.
Kierownik przybli?yl zebranyrn sytuaclp za\úadu pocz4wszy od roku 1999. W
tyrn czasie zobowiqzania zakladu wzrastaly w rwiqzku z nie dofinansowaniem
zakladu. Aby to przeciEc p. kierownik wnosi o wlaSciwe dofinansowanie
zakladu w roku nastgpnym. Dotacja w wysokoSci 100 tyS zL jest
niewystarczajqca. Poinformowal, 2e sfiiwne zobowi qzania wlaSciciela wobec
zakladufo:

a) Doplaty do czynszu za lokale socjalne (od 99 r 90 tyí zl),
b) Doplaty do wymiany okien



c) NieSciqgnipte przez komornika kwoty czynszów- czQÉó udalo siQ

*y.gr.k*owaó ( 148 tys komornik nie dal rady sci4gn4ó),

d) Doptaty do Funduszu Remontowego, gdzie istniej4 Wspólnoty

Mieszkaniowe
Burmistrz przedstawil sytuacjg z punktu widzenia gminy' Powiedzial, 2e

dotacje dla )aktadu przekazywane s4 terminowo, w uchwale intencyjnej dotacja

opiewata na 350 tys, ale uchwala budzetu skorygowalatq kwotQ.

PizewodniczEcy zapytal, jak przedstawia siQ Sci4galnoSÓ oplat za czynsze'

Kierownik odpow iáázial" 2e prawie nikt nie placi czynszów za mieszkania

socjalne, a w komunalnych iytuacja nie wygl4da o wiele lepiej' Bunnistrz

stwierdzil, Ze nale2y zástanowiÓ siq nad zarganizowaniem wsparcia dla

najbiedniejszych rnieszkaúców, byÓ rnoze za posrednictwem opieki spotecznej'

Kierownik opuScil Posiedzenie.

przewodn iczqcy poprosil na Posiedzenie Kornisji p. kierownik oérodka Pornocy

Spolecznej C. CtraUior i Kornendanta StraZy Miejskiej by przybli|yli radnyrn

problern bezdomnoSci na terenie Jpdrzejowa.
Kierown iczka poinformowala, 2e aoraz mniej jest bezdomnych z naszego

terenu, raczej iq ci, co podróZujq poci4gami po róZnych terenach, nie

zagrzewaja. nigArie na dfuiej miejsca- Przesiaduj4 na dworcu, ale raczej sig

pri.-i.ri czajar. Wielokro tnte zdarza sig, 2e znalduj4 siQ w schroniskach na

ierenie calej polski- zwracaj4 sig o zwrot kosztów. Najczgsciej liczqna pomoc w

postaci jedzenia bEd|biletri kredyowanego. W Jqdrzejowie nie ma Noclegowni'

l. poapisana jest ulnowa z Wloszcto*q, tam umie szczani s4 ludzie z naszyclt'

terenów.Przewodniczqcyzap5rta|sk4dKierowniczkamainformacjgnatemat
bezdomnych. Odpo wiediiata" ze róznie, ale najczpÉciej od innych osób. Dodala,

ze wipkszych problernów zbezdomnyrni raczej nie ma.

Komendant Strazy Mieiskiej uzupelnil wypowie dL p. Kierownik stwierdzajqc,

2e nanaszym terenie 
"* 

.u innych bezdomnych niZ ci z wyboru' S4 to ludzie'

którzy majA swoje domy, ale zdecydowali siE zyÓ w taki sposób.

Burmistrz zapytal p. kierownik OPS czy bylaby moZliwoSó udzielania pomocy

biednyrn -i.rrkaúco,n lokali socjalnych za posrednictwetn OPS' Pani

wyjaSnila,2e mohna by utworzyó fundusz na zasilki celowe i opieka spoleczna

pii"ku.y*a\aby je konkretnie do ZBM. Burmistrz dodal" 2e taka pomoc dla

zasobu mieszkariiowego spotkalaby siQ z innym odbiorem spolecznyrn úZ

kolejna dotacja dla ZBM- nale2y to dokladnie przemy$leó.

GoScie opuScili posiedzenie Kornisji.



Ad. 1
Poz 6
Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 8.
Uclrwala w sprawie zmian w budZecie Miasta i Grniny JEdrzejów na 2004 rok.

Radny W. Bilewicz zapytal o celowoSó remontu oSwietlenia zamiast chodnika.
Otrzynal odpowiedZ od Burmistrza

Komisja wipcej uwag nie wniosla

Poz" 9.
Uchwala w sprawie zaci4gnipcia poiyczki z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie
inwestycji pn. ,,Budowa kanalizacli sanitarnej w ulicach Mieszka I i Dojazd w
Jgdrzejowie".

Komisja uwag nie wniosla
Poz 10.
Uchwala w sprawie zmiany uchwaty nr XXIII/234104 z dnia 26 sierpnia2004r.
o wspóldzialaniu z grninami Sgdziszów, Wodzislaw i Slupia Jgdrzejowska w
sprawie realizacji wspólnych inwestycji komunalnych wspólfinansowanych z
Funduszu,,SpójnoSci".

Komisja uwag nie wniosla

Poz //. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na nabycie nieruchornoSci na
rzeez Grniny Jgdrze3ów.

Komisja uwag nie wniosla

Poz 12.
Uchwala w sprawie uchwalenia rocznego programu wspólpracy Gminy
Jgdrzejów z organizacjarni pozarz4dowymi, osobami prawnymi i jednostkami

organizacyjnymi, októrych mowaw art.3 ust. 2i3 ustawy zdnia 24 kwietnia
2003r. o dzialalnoSci poZytku publicznego i wolontariacie na 2005 rok.

Radny W. Bilewicz poprosil o dopracowanie wraz z Radc4 Prawnym Projektu
Uclrwaly, aby rnieszczEce sig w niej informacje byly spójne ( np. w tytule
projektu i programu)

Komisja wipcej uwag nie wniosla



Poz 13.
Uchwala w sprawie przyjgcia Planu Ronvoju Lokalnego Miasta i Gminy

Jgdrzelów.
Komisja uwag nie wniosla

Ad.2
1. Pismo ZBM dotycz4ce wprowadzenia do porz4dku obrad sesji

listopadowej punktu dotycz4ce go dofinansowania zakladu.

2. Pismo paú Równickich z prosb4 o wyrazenie zgody na dzietaawp

nieruchomosci przy 1 1-ego Listopada.
Btrrmistrz wyjaSnil, 2e nie ma tam wyodrpbnionych üialek, lakby nie

wyszedl prt"l*g, który w tym momencie jest ogloszony to mo2na tozwa2yé

t9 proébg. NajwlaSciwszym byloby zakupienie caloSci przez p. Równickie i

podzial udziatów migdzY nie.
3. przewodniczqcy odczytal Protokól ze spotkania przedstawicieli wladz

samorz4do*y.ú i policji w sprawie budowy systemtt monitoringu

wizyjnego na terenie miasta Jpdrzejowa'
W zwiqzku z powylszym Komisja postawila wniosek:

WNIOSEK I

,,Komisis wnioskuie o wvasvgnowunie Srodków w bud2ecie na monitoring

miusta Jedrzeiowa"

Za 5 Przeciw: 0 Wstrzvm. 0

W niosek przeglosowany j ednomySlnie

4. PrzewodnrczEcy odczyta\pismo z proSb4 o dofinansowanie zPrzedszkola

n r  1 .
5. PrzewodnrczEcy odczytal pismo od soltysa z Brynicy Suchej.

Na zakoficzenie Przewodniczqcy poinforrnowal o proSbie radnego P'

Smor4ga dotycz4cej budowy chodnika w Skroniowie. W zwiqzku z tym

Komisja stawia wniosek:

WNIOSEK II

ogrodzenie boiska w Skroniowie"

JednornySlnie przeglosowanY



Przewodn iczqcy poprosil czlonków Komisji o zapoznanie sig i ewentualne

uzupelnienie Planu Pracy Komisji na 2005 rok'

przewodn iczqcy zakonczyl posiedzenie Kornisji o godz. 14.25

Protokotowulu:

} ' .C-W;'¿ j ' / i ,  ,  , , ,U ,>-,

Karina Mackiewicz

Przewo dtticzqcy Ko misi i G o spodurki
Komunulnei i Porzqdku Publicznego
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